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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
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JUDr. Pašková: 

Či sa počíta s tou opravou cesty, ktorá spojuje Pribinovu a Hurbanovu, čo je východ celého 

Severu na železničnú stanicu, či tam bude asfalt alebo vysprávky, lebo je to ozaj jak 

tankodrom.  

 

MVDr. Pačuta: 

Ten úsek medzi Pribinovou a Hurbanovou, tak isto sme to mali v pláne v uplynulom týždni, 

len vzhľadom na tie práce,  ktoré sme si zobrali ešte na hlavu, sme to nestihli, ale urobíme to 

síce provizórne lebo nie je to komunikácia ale tak, aby občania sa mohli bezpečnejšie dostať 

z Pribinovej na to sídlisko a naopak.  

 

Ing. Kolesár: 

Tento úsek bude vyspravený a pri ňom platí podobná informácia ako na Šrobárovej ulici, že 

na cestách budeme robiť vysprávky  ale nie je možné počítať už s ďalšími súvislými 

pokladkami kobercov na rozdiel od chodníkov pretože i v schválení použitia kapitálových 

zdrojov, ktoré ste pri zmene rozpočtu schválili sa uvažuje  najmä a predovšetkým 

s chodníkmi. Tam budú nie vysprávky,  tam budú  súvislé úseky, pri cestách budú musieť 

nateraz vystačiť vysprávky.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.6.2013 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


